
Zápis z jednání okresní odborné rady ochrany obyvatelstva ve Svitavách dne 26.6.2019 

Přítomni. Pavel Říha, Tomáš Kaša, Jan Soural a Vlastimil Štrumfa 

 

Účastníky přivítal vedoucí OR a seznámil je s programem jednání. Omluvil nepřítomné členy rady a 

zahájil jednání. 

Kpt. Mgr. Vlastimil Štrumfa z HZS Svitavy podal informace k plánovanému cvičení předurčených 

jednotek pro ochranu obyvatelstva našeho okresu. Cvičení je plánováno do prostoru bývalého 

vysílače na Pohodlí u Litomyšle. Podrobně se rozebíral plán připravovaného cvičení a padlo spousta 

připomínek, k jeho průběhu. 

Z předchozího jednání se přesunul bod informace o TC složek IZS v Brně v prostoru BVV. Cvičení se 

účastnil bratr Soural a bratr Říha. Byl zhodnocen průběh tohoto cvičení z našeho pohledu a také 

zapojení PANELu Jihomoravského kraje do tohoto cvičení. 

Možná pomoc předurčených jednotek pro plánovaný ZPV v Pusté Rybné o které se debatovalo na 

minulém setkání se neuskuteční. Po dohodě vyjede pouze část techniky sousední JPO Březiny, jako 

základna pro zdravotní službu na soutěži. 

Vlastimil Štrumfa informoval i o dalším dění v HZS v oblasti ochrany obyvatelstva. 

Další setkání rady je naplánováno po TC předurčených jednotek. 

 

Vedoucí rady poděkoval účastníkům za podnětné jednání a schůzku rady ukončil.  

  

Za OOROO  

Pavel Říha Vedoucí OOR 

 


